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"The Iliad" and "The Odyssey" stand at the very beginning of Greek literature. Much has
been written about their origins and authorship, but Jasper Griffin, although he
touches briefly on those questions, is here concerned with the ideas of the poems,
which have had such an incalculable influence on the ideas of the West. He shows that
each of the two epics has its own coherent and suggestive view of the world and of
man's place in it.
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Homer

评论

读的是台湾出的中译本，译者黄秀慧。因为没有看到英文本，不知原来的出版社和出书
缘由。此书是入门介绍，很适合初读荷马的人。但我比较惊讶的是，许多观点是Homer
on life and
death那本的浓缩，甚至不少段落也高度相似（甚至相同）。于是心情复杂地比较了一
下这位译者的翻译^_^ 提到Satyricon时，译作
《百态图》，觉得不错，比音译好。另，此书英文版是80年，台湾人83年就出了这本
书的中译。真快啊。
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